

9天7晚

每周一出发

探索长江之三峡



第一天 亚庇 ✈️ 武汉 (飞机用餐)
集合于亚庇国际机场, 由领队协助办理登机手续, 搭乘亚航飞往武汉。抵达武汉后, 由当地导游迎接并送往入住酒店。
酒店住宿: 武汉 格瑞斯酒店 / 同级 4*

第二天 武汉 🚌 (早午晚)
早餐后, 游览[东湖听涛]及[辛亥革命纪念馆], 途经外观[黄鹤楼]。续游览[户部巷美食街]品尝当地各种美味特色的美食。接着游览[楚河汉街] - 是武汉中央文化区的一部分, 总长 1.5 公里, 是目前世界最长的商业步行街, 主体采用民国建筑风格, 汉街因楚河而生, 创造中国 6 大之最, 被誉为“中国第一商业街”。
酒店住宿: 武汉 帝盛酒店 / 同级 4*

第三天 武汉 🚌 荆州 🚌 宜昌登船 (早午晚)
早餐后, 乘车前往荆州 (3 小时)。抵达荆州后, 游览[荆州古城墙]及[荆州博物馆] (周一闭馆), 续到[宜昌 CBD]自由购物。晚餐后, 送往宜昌码头准备登船, 就是期待已久的[5星游船 - 华夏神女 2 号]!
酒店住宿: 5 星华夏神女二号邮轮

第四天 长江三峡 🚢 (早午晚)
早餐后, 您可以在船上自由活动或享用船上设备至第一个长江景区[三峡大坝] - 让人不禁惊叹大坝工程的雄伟壮观, 即人定胜天的毅力。至 2003 年 6 月 10 日, 三峡蓄水至 135 米, 双线 5 级船开向世人正式宣布通航, 三峡大坝完工完成预期蓄水目标, 新三峡展开了“高峡出平湖”的旅游新视野。傍晚将举行“船长欢迎宴会”, 接着并享用晚餐。
酒店住宿: 5 星华夏神女二号邮轮
自费项目: 三峡人家 RMB 290/人

第五天 长江三峡 🚢 (早午晚)
早餐后, 自由活动或享用船上设备至长江第二景点[小三峡] - 被评为“国家 AAAAA 级旅游景区”, 同时还被评为“中国

国家级重点风景名胜区”, “重庆文明景区”, “重庆安全景区”, 被名人誉为“中华奇观”, “天下绝景”。接着游玩[巫山小小三峡] (船上自费项目) - 是位于大宁河滴翠峡处的支流马渡河上, 是长滩峡、秦王峡、三撑峡的总称; 小小三峡是大宁河小三峡的姊妹峡, 全长 15 公里 [1], 因比大宁河小三峡更小, 故名“小小三峡”。巫山小小三峡同时被誉为全国最佳漂流区, 有惊无险的回归大自然参与式漂流——被称为“中国第一漂”。
酒店住宿: 5 星华夏神女二号邮轮
自费项目: 小小三峡 RMB 170/人

第六天 长江三峡 🚢 (早午晚)
早餐后, 自由活动或享用船上设备至长江第三景点[石宝寨] - 国家 AAAAA 级旅游景区, 国家级重点文物保护单位, 长江三峡 30 个最佳旅游新景观之一, 美国探索频道中国七大奇观之一, 世界八大奇异建筑之一。傍晚将举办“船长欢送晚宴”, 接着享用晚餐。
酒店住宿: 5 星华夏神女二号邮轮
自费项目: 白帝城 RMB 290/人 & 丰都鬼城 RMB290/人

第七天 重庆下船 🚌 (早午晚)
早餐后, 自由活动至下船时间。抵达重庆后, 由当地导游迎接, 并游览[鹅岭公园] - 是重庆最早的私家园林。前身为礼园, 也称宜园, 系清末重庆商会首届会长富商李耀庭的别墅, 也是重庆直辖后第一个规范化管理一级达标公园, AAA 级国家旅游景区, 渝中区科普基地。续游览[人民广场]及外观[人民礼堂], 到[磁器口]自由逛街和品尝当地特色美食。接着到[洪崖洞]及[解放碑步行街]观光并享用晚餐。
酒店住宿: 重庆 喜百年酒店 / 同级 4*

第八天 重庆 🚄 武汉 (早晚)
早餐后, 送往重庆车站, 搭乘动车前往武汉。午餐在动车里自理, 品尝动车内特色便当午餐。抵达午餐后, 由导游迎接, 并前往享用晚餐。晚餐后, 送往武汉国际机场准备登机手续。

第九天 武汉 ✈️ 亚庇
搭乘亚航航空返回爱的家乡!

DAY 1 WUHAN ARRIVAL  **(MOB)**

Meet at Kota Kinabalu International Airport, our Tour Leader will assist to check-in for flight to Wuhan by Air Asia. Upon arrival at Wuhan International Airport, greet with Local Tour Guide and transfer to hotel.

Accommodation: Wuhan Grace Hotel / SML 4*

DAY 2 WUHAN  **(BLD)**

After breakfast at hotel, visit to [Ting Tao East Lake Scenic Area] and [Memorial Hall of 1911 Revolution], before that pass by [Yellow Crane Tower]. Continue to visit [Hubu Valley] to taste their local foods. Then, visit to [Chu River & Han Street] - is a street and a river in Wuhan, which is developed as a project of the phase 1 of Wuhan Central Cultural Zone.

Accommodation: Wuhan Dorsett Hotel / SML 4*

DAY 3 WUHAN  **JINGZHOU**  **YICHANG**
EMBARKATION (BLD)

After breakfast at hotel, proceed to Jingzhou (3hours). Upon arrival at Jingzhou, visit [Jingzhou Ancient City Wall] and [Jingzhou Museum] (Closed every Monday), continue to [Yichang CBD] for shopping. After dinner, proceed to Yichang Port for embarkation, which is the "5 star 2nd China Goddess Cruise"!

Accommodation: 5 star 2nd China Goddess Cruise

DAY 4 YANGTZE RIVER  **(BLD)**

After breakfast at hotel, free at own leisure or enjoy the facilities inside the Cruise until depart to Yangtze River first scenic area [Three Gorges Dam] - is a hydroelectric dam that spans the Yangtze River by the town of Sandouping, located in Yiling District, Yichang. The Three Gorges Dam is the world's largest power station in terms of installed capacity (22,500 MW). Evening, having a welcome dinner with cruise's captain.

Accommodation: 5 star 2nd China Goddess Cruise

Optional Tour: Three Gorges Tribe RMB 290/ pax

DAY 5 YANGTZE RIVER  **(BLD)**

After breakfast at hotel, free at own leisure or enjoy the facilities inside the Cruise until depart to visit [Small Three Gorges] - is one of the exciting and famous stops in the Yangtze Three Gorges, it is often called "highlight" of the cruise. At the same time, you can join the Cruise optional tour to visit [Mini Three Gorges] - the National Tourism Administration and the Ministry of Environmental Protection to be identified in Chongqing Wushan small Three Gorges - small Three Gorges

eco-tourism area for the national eco-tourism demonstration area.

Accommodation: 5 star 2nd China Goddess Cruise

Optional Tour: Mini Three Gorges RMB 170/ pax

DAY 6 YANGTZE RIVER  **(BLD)**

After breakfast at hotel, free at own leisure or enjoy the facilities inside the Cruise until depart to visit [Shibaozai] - is a hill along the Yangtze River in Chongqing. This rocky and craggy hill has extremely steep sides and is about 200 meters (660 feet) tall. Evening, having a farewell dinner with cruise's captain.

Accommodation: 5 star 2nd China Goddess Cruise

Optional Tour: White Emperor City RMB 290/ pax & Fengdu Ghost Town RMB 290/pax

DAY 7 CHONGQING DISEMBARKATION  **(BLD)**

After breakfast at hotel, free at own leisure until time to disembarkation in Chongqing. Upon arrival at Chongqing, visit to [Eling Park] - located on Changjiang Road in the Yuzhong District of Chongqing Municipality, People's Republic of China. Eling Park is also known as 'courteous park' and is home to special plant species as well as a newly built tower, the Liangjiang Pavilion, which provides a view of the entire city. Continue to [People's Square] and outside view [Great Hall of the People], proceed to [Ciqikou Old Street] for shopping and taste the local foods. Next to visit [Hongyadong] and [Jiefangbei Pedestrian Street] for shopping and have dinner at local restaurant.

Accommodation: Chongqing Xi Bai Nian Hotel / SML 4*

DAY 8 CHONGQING  **WUHAN DEPARTURE (BD)**

After breakfast at hotel, transfer to Chongqing train station for proceed to Wuhan by Train (6hours). Lunch by own expenses, to taste the delicious Lunch box in train. Upon arrival at Wuhan, greet with Tour Guide and proceed for dinner. After dinner, transfer to Wuhan international Airport for check-in flight back to hometown!

DAY 9 WUHAN  **KOTA KINABALU**

Flight back to hometown by Air Asia!



Departure Date 出发日期	Adult (TWN/ TRP)	Child (WITH bed)	Child (NO bed)	Single Supp.
MAY 14, 28*, JUN 04, 18*, AUG 27, SEP 03, OCT 15, 22	RM 3988/ pax	RM 3788/ pax	RM 3588/ pax	RM 4588/ pax
Flight Details 航班讯息	D1 BKI-WUH AK 2138 1835-2245		D1 BKI-WUH AK 2138 1910-2315	
	D8 WUH-BKI AK 2139 2345-0355 +1		D9 WUH-BKI AK 2139 0005-0405	
<i>*Subject to departure date 根据出发日期而定*</i>				
Tour Inclusive 团费包含	Return flight ticket / 20kg check-in luggage + 7kg hand carry bag / Accommodation (Hotel + Cruise) / Tour Guide & Driver Tipping / Meals & Entrance Fees as mentioned in itinerary / China Visa "Apply at Kota Kinabalu Consulate ONLY" 往返机票 / 20KG 托运行李+7KG 手提行李 / 住宿 (酒店+邮轮) / 导游及司机小费 / 行程内所示门票及餐食 / 中国签证 "只限亚庇中国领事馆办理"			
Tour Exclusive 团费不含	Travel insurance / Optional Tour / Personal Expenses / Tips of carry luggage 旅游保险 / 自费项目 / 个人消费 / 行李小费			
Remark 注明	ONE bottle mineral water per pax per day 每人每天一瓶矿泉水			